
Referat FS-superbrukermøte, UiO 22. september 2009

Tilstede: Torill Stave , Anne Løken, Frode T. Christensen (HF), Johanne Smestad (TF), Anne-Lise Hansen 
(MN), Line Sletten, Simen Fraser (UV), Mona Bye, Gro H. Hals (SV), Frode Fagerbakk (MED),  Per Arne 
Krumsvik (Jus), Margaret Fotland (FA), Anette Wigaard, Helge Bjørnhaug, Heidi Christophersen, Natasha 
Harkness, Lena Finseth, Bente Rongve, Lars K. Hasle, Brian M. Talgo, Pål E. Megaard (STA).

1. Informasjonssaker
- Det avholdes nasjonalt utdanningsplanseminar arrangert av UHR på Gardermoen i november.
- Det vurderes å opprette et diskusjonsforum for FS-brukere ved UiO, det var enighet om å prøve ut dette.
- Man kan nå følge UiO FS på Twitter: twitter.com/uiofs

2. Nasjonale FS-grupper, UiOs deltakelse og innflytelse
Antall institusjoner som bruker FS har gått fra litt over 20 til over 40 institusjoner i løpet av 2009/2010. En 
ny planleggingsgruppe erstatter den gamle nasjonale arbeidsgruppen. Alle institusjoner er ikke lengre 
representert, men bl.a. alle universiteter og noen av høgskolene.

Det vil bli avholdt årlige brukerkonferanser for FS nasjonalt. Det er kun plass noen få representanter (2-3) fra 
hver institusjon på første konferanse, i november 2009. Men senere regner vi med at det blir aktuelt med 
flere deltagere, ev. også fra fakultetene dersom temaene passer.

Kort presentasjon av de nasjonale ekspertgruppene (deltager fra UiO i parentes):
Planleggingsgruppen (Anette Wigaard)
LIST-gruppen (Pål E. Megaard)
Rapporteringsgruppen (Helge Bjørnhaug)
Godkjenningsgruppen (Lars K. Hasle)
Utdanningsplangruppen (Lena Finseth)
Studentutvekslingsgruppen (Pål E. Megaard og Anna Buverud)
Arikvgruppen (Arild Ekker og Esben Nielsen)
Doktorgrad (Merete Bremer og Margaret Fotland)
Etterutdanning (Alan Belardinelli)
Søknadswebgruppen (UiO har ingen deltager)

Møtepapirer finnes på www.fs.usit.uio.no
Innspill til disse møtene sendes til fshjelp@admin.uio.no

3. Gradfangst, hvordan går gradfangstarbeidet på fakultetene? 
Det er forskjeller fra program til program og fakultet til fakultet. Vanlige utfordringer er at studentene tar for 
mange studiepoeng og å finne praktiske løsninger i forhold til reservasjoner mot vitnemål.

4. Rapportering: Semesterregistrerte studenter med flere studieretter 
Rapporteringen av registrete studenter til DBH er endret fra 2009. Sekundærstudieretter skal nå også 
rapporteres. Det er derfor behov for spesiell kvalitetssjekk av denne rapporten og i tillegg er det viktig at 
studieretter som ikke er aktive, og ikke skal være det, termineres.

5. Bestilling av karakterutskrift via StudentWeb.
Løsningen ble vist frem. Den har visse tekniske utfordringer vi håper kan la seg løse innen rimelig tid. En 
fordel med å bruke Studentweb er at det blir færre systemer å forholde seg til for studentene. Men flere av 
fakultetene var fornøyde med dagens løsninger. Personvernhensyn kan bli avgjørende for om dette må 
innføres. Dette bør presenteres for fakultetenes info-koordinatorer, siden det er infosenterene som faktisk tar 
seg av dette i det daglige.

6. Kurs/arbeidsstuer 
Fakultetene må melde inn behov for arbeidsstuer. STA oppfordrer også til interne FS-dager på fakultetene. 

7. Utskriving av vitnemål og Diploma Supplement 
Det ble holdt en kort presentasjon om utskrift av vitnemål og DS.

8. Eventuelt
En politiattest-løsning i Studentweb var ønsket og STA kunne melde at dette kommer i neste versjon av 
StudentWeb.

http://www.uhr.no/aktuelt_fra_uhr/utdanningsplaner_-_kvalitetsreformens_kinderegg_
http://www.uio.no/for_ansatte/arbeidsstotte/sta/fs/intern/karakterutskriftSW.html
mailto:fshjelp@admin.uio.no
http://www.fs.usit.uio.no/
http://twitter.com/uiofs

